
VEVČE ZGORNJI KAŠELJ
Na peti seji komisije za komu-

nalno gradnjo je Jože Škvarč poročal
o gradnji kanalizacije in začetku
gradnje vodovoda.

Nadzor nad gradnjo ne ustreza
vsem predpisom, zato gradnja kana-
lizacije ne poteka po terminskem
planu. Kljub prizadevanjem tovari-
šev Ježa in Škvarča ni prišlo do sode-
lovanja med Sosesko in KS. Komisija
si bo zagotovila pogled v vso doku-
mentacijo Soseske. Člani komisije
Budin, Jež in Jerina bodo preučili fi-
nančno stanje.

Prvo fazo vodovoda so pričeli gra-
diti v začetku junija.

Za gradnjo telefonskega omrežja v
KS že imamo idejni projekt. V Polju
bodo do leta 1982 zgradili zidano
centralo s 6000 priključki, vmesna
faza pa bo kontejnerska centrala s
100 priključki, vmesna faza pa bo
kontejnerska centrala s 1000 prik-
ljučki, od katerih jih bo naša KS do-
bila 200. Te bomo dobili pod pogo-
jem, da zagotovimo finančna sred-
stva in tudi končni razplet kablov za
zidano centralo.

Na eni zadnjih sej območne SIS za
PTT promet Ljubljana so sprejeli
sklep, da bo vsak naročnik plačal
7500 din za napeljavo in vse druge
stroške v zvezi & priključitvijo. Naša
KS se s tem strinja in bo storila vse
potrebno, da si zagotovimo obljub-
ljenih 200 priključkov kontejnerske
centrale. Na seji sveta KS so potrdili
naslednje člane v komisijo za rezdeli-
tev telefonskih številk: Emila Hoče-
varja, Lada Kocjančiča. Ivana Bene-
dika, Jožeta Medena, Silva Razdev-
ška, Jožeta Škvarča, Matjaža Sveta,
Staneta Meljo, Draga Ognjanoviča
in Ivana Suvorova.

Komunalna skupnost je posredo-
vala odgovor IPK — tozd Mestni vo-
dovod v zvezi t zahtevo krajanov
naše KS in KS Polje, da izdela poro-
čilo o pogojih prevzema vodovod-
nega omrežja, zgrajenega samoini-
ciativno s sredstvi krajanov iz teh KS
T upravljanje Mestnega vodovoda.
Pri Mestnem vodovodu menijo, da je
mogoče prevzeti navedeno omrežje v
upravl)an)e, če bo ob ,primopredaji'
zagotovijeno uporabno dovoljenje z»
omrežje kot sekundar, izdelan geo-

detski posnetek omrežja in priključ-
kov in sredslva za vgraditev zapornih
naprav ter morebitne rekonstrukcije
zaradi zahtev požarne inšpekcije.

Na 9. seji sveta KS so odgovorili na
nekatera vprašanja podružničnega
odbora SZDL Vevče. Ker gre za
vprašanja širšega pomena, navajamo
najpomembnejše odgovore.

Projektna dokumentacija o grad-
nji kanalizacije je v prostorih KS.
Ogleda si jo lahko vsak krajan in se-
veda tudi vpraša o vsem, kar ga za-
nima. Komunalno podjetje Ljub-
ljana je po dogovoru s predstavniki
KS prevzelo vzdrževanje in urejeva-
nje makadamskih in asfaltiranih cest
v KS. Upamo, da bodo ceste v bolj-
šem stanku, kot so bile do sedaj.

Problera Gradisove barake je
treba rešiti takoj. Poskusili jo bomo
dobiti za potrebe KS.

Projekt za javno razsvetijavo čaka
le še na gTadbeno dovoljenje.

Sredstva za urejanje in vzdrževa-
nje zelenic imamo, krajani naj pisne
predloge za ureditev pošljejo svetu
KS. Pri tem naj navedejo, kaj so pri-
pravljeni storiti sami.

Stojnica s sadjem in zelenjavo že
nekaj časa stoji pred restavracijo
Vevče. Na predlog krajanov pa lahko
priraerno uredimo prostor med ko-
stanji in tam postavimo stojnico.

Zemljišče med progo in vrstnimi
hišami na severnem delu Viča je
splošno Ijudsko premoženje in je
predvideno za gradnjo.

Na omenjeni seji sveta KS so odo-
brili potrebna sredstva organizaci-
jam in društvom za njihovo delova-
nje v letošnjem letu.

Pomembnejša naložba je nakup
nove cisterne za GD Kašelj in pa
nakup materiala za ozvočenje. Se-
stavilo ga bo dmštvo LT, potrebovali
pa ga bodo predvsem KS in DPO.

Kaže, da se bodo napovedi glede nadaljevanja gradnje Fužin » me-
secu avgustu uresničile. Tovornjaki čakajo, da bodo odpeljaii izkopano
zemljo.
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